
Referat fra styremøte nr. 3/2022.   

onsdag 21. september 2022 kl 18.00 – 20:30 på TEAMS 

 

Innkalte: 

Leder Steinar Høgaas, Nestleder og leder av hundeutvalget Norvald Ruderaas, Sekretær Tove 

Bergkvist, leder jaktutvalget Christer Øveraas, leder skytterutvalget Stig Zachariassen, leder 

kvinneutvalget Beate Solli Nilsen, leder ungdomsutvalget Ivan Kleven og leder fiskeutvalget 

Cathrine Markussen.  

Administrasjonen: Ylva Edvardsen-Kvam, Jens Egil Pedersen. 

 

Til stede:  

Leder Steinar Høgaas, Nestleder og leder av hundeutvalget Norvald Ruderaas, Sekretær Tove 

Bergkvist fra kl 18.30, leder jaktutvalget Christer Øveraas, leder skytterutvalget Stig 

Zachariassen, leder kvinneutvalget Beate Solli Nilsen, leder ungdomsutvalget Ivan Kleven og 

leder fiskeutvalget Cathrine Markussen.  

Administrasjonen: Ylva Edvardsen-Kvam, Jens Egil Pedersen. 

 

Referent:  Jens Egil sak 20 og 21 

  Tove resterende saker 

 

Saksliste: 

Sak 20/2022: Godkjenning av  

- innkalling og saksliste 

- referat fra styremøte nr 2/2022, 06.05.2022 på Teams 

- saker til eventuelt 

Sak 21/2022: Økonomi 

Sak 22/2022: Møte med Statsforvalter, Bodø 

Sak 23/2022: Møte med Nordland Fylkeskommune, Bodø 

Sak 24/2022: Grane Jaktskytterklubb 

Sak 25/2022: Planleggingsmøte - forberedelser 

Sak 26/2022: Årsmøte 2023 og regionale møter 

Sak 27/2022: FI Ettersøk sør og FI Rifle sør 

Sak 28/2022: Møte med førstekandidater til Fylkestinget/politikermøte 

Sak 29/2022: Utgifter/kompensasjon for bruk av privat bil i jobb 

Sak 30/2022: Orienteringssaker 

• Skyteutvalget - Terminliste 

• Ekstraordinært årsmøte Røst JFF 

• Teamsmøter med lokalforeningene og NJFF – siste halvdel av november 

• Naturdatas Viltkonferanse 10-11.november 

Sak 31/2022: Eventuelt 

 

 

 



Referat  

Sak 20/2022: Godkjenning av  

- innkalling og saksliste 

- referat fra styremøte nr 2/2022, 06.05.2022 på Teams 

- saker til eventuelt 

• Båndtvang i Hattfjelldal 

• NJFF har inngått avtale med deltaker.no 

Sak 21/2022: Økonomi 

Regionssekretær gjennomgikk status økonomi 

 

Sak 22/2022: Møte med Statsforvalter, Bodø 

Steinar, Ylva og Jens skal ha drøftingsmøte med Tore Vatne og Lars Sæter i Bodø fredag. 

-strategi og beredskapsplan for invasjon av pukkellaks våren 2023 

-Lakseforvaltning og oppfølging/utviklingsplan for de nasjonale laksevassdragene 

- -Ambisjon at også Saltdalselva legges under de nasjonale vassdragene. Hensyn til 

oppdrettsanlegg er årsak til at elva ikke ble tatt inn tidligere.  

- Ikke mye midler å få til nasjonale laksevassdrag. Hvordan sikre at Stortinget årlig bevilger 

de midler som trengs. Kommunene sitter med kostnadene, og der er det lite kr å hente. 

- møte med Statsforvalteren fredag 23. september 

 

Fylkesorganisasjonen ønsker samarbeid med forvaltere på fylkesnivå (se sak 23)/ statsforv.  

Begge ansatte på fylkesnivå er nye, viktig å komme i posisjon gjennom god dialog. 

I 2021 ble det gjennomført et felles møte med Troms og Finnmark, de har mye erfaring 

(pukkellaks). 2023 er det nytt innsig. Nytt felles møte er ønskelig. Teknologi fra Samsung som 

kan skille pukkellaks fra andre arter. 

 

Innspill fra styret: 

Innspill fra Cathrine: spørsmål til Statsforvalteren – hva skjer når lakseelvene åpner etter 

perioder med stenging på grunn av gyro? Familier har ikke råd til å betale for laksekort, og 

ekskluderes i praksis fra elva. 

 

  

Sak 23/2022: Møte med Nordland Fylkeskommune, Bodø 

Det planlegges et møte med NFK – leder av Nordland fylkesråd (dato ikke satt), Svein 

Eggesvik. Han er fungerende leder etter at Thomas Norvoll ble Statssekretær for AP. Det er 

hensiktsmessig at Linda Helen Haukland, fylkesråd for plan og næring også deltar. 

NJFF Nordland ønsker å forbedre samarbeidet med NFK. De har også ansvar for småvilt. 

Statskog sitt land. 

Følgende saker ønsker vi å ta opp:  

-Vi ønsker status for arbeidet med å forhindre elgdrap på Nordlandsbanen. NFK har 

forvaltningsansvaret. Hva har skjedd og hva vil skje kommende vinter? 

-Lovlig småviltjakt og kontroll av og på privat grunn? 

-Taksering og bestandsestimat, bestandsplaner 



-Grunneierrett kontra viltloven/naturmangfoldloven? 

-Seljakt og kvotebestemmelser 

Innspill fra styret Ivan – Seljakt og kvotesetting. Kvoten er underestimert. Hva gjøres fra 

NFK for å få økt kvoten. 

 

 

Sak 24/2022: Grane Jaktskytterklubb 

 

Fylkessekretær orienterte. Søknad med vedtak fra oss på etablering er sendt til forbundet. 

 

Sak 25/2022: Planleggingsmøte - forberedelser 

 

Jens Egil vil kalle inn alle utvalgene (ledere+ medlemmer) til teams-møter i forkant for å 

bidra med arbeidet/utarbeidelse av aktivitetsplan og budsjett 2023 for hvert enkelt utvalg. 

 

 

Sak 26/2022: Årsmøte 2023 og regionale møter 

Som oppfølging av vedtaket fra planleggingsmøtet i 2021, vil vi ta sikte på å avholde 

Årsmøtet 2023 på Teams (innen 31.mars) og planlegge Regionale fagmøter i sør, midt og 

nord. 

Vedtak: 

Årsmøtet 2023 gjennomføres på Teams innen 31.mars. 

Regionale fagmøter i Brønnøysund, Korgen Fauske Narvik og Sortland.  

- Styremedlemmer tilhørende regionene forventes selvsagt deltagelse der det kort 

oppsummeres av drift av regionen. «Ansvar for» lokallagene fordeles etter 

skjønn mellom styremedlemmene 

- Eksterne hovedforedragsholdere – hovedtema: kampen mot pukkellaks? 

Organisasjonsnytt + opplæring i portal/hjemmeside? 

Målet er at de regionalere representantene i styret skal få en mer aktiv rolle 

Årsmøte i fylkeslaget bør avholdes seinest mulig, slik at flest mulig lokallag har gjennomført 

sine. 

 

 

Sak 27/2022: FI Ettersøk sør og FI Rifle sør 

Espen Dahl-Mortensen(ettersøk) og Steinar Fagernes(rifle) har sagt opp sine verv.  

 

Vedtak:  

Vi lyser nå ut disse vervene på hjemmesiden(blir lagt ut i løpet av denne uken). Vi har to 

andre FI på ettersøk, men kun en FI på rifle. Vi ønsker tips/anbefalinger på kandidater som 

både innehar kvalifikasjoner, men også pedagogiske formidlingsevner. Vi har ingen 

kvinnelige FI, så om vi kjenner noen kvinner som kan bekle vervet, gi FS beskjed. 

 

Framtiden: NJFF er i gang med jobb angående instruktører, opplæring og rekruttering. Vi 

må likevel også jobbe med rekruttering i vår region. 



 

 

Sak 28/2022: Møte med førstekandidater til Fylkestinget/politikermøte 

Politikermøtene har vært suksess og noe vi bør fortsette med. Vi synliggjør oss som 

organisasjon og får fremmet kunnskap og viktige saker med debatt og dialog. 

Januar er gunstig tidspunkt, og vi tar sikte på det. 

 

Vedtak: 

Vi setter tema og informerer på forhånd om våre standpunkt.   

Tema: hva skal det være fokus, løsninger, hva ønsker vi de skal bringe videre? 

Planlegger for dette. Tas opp på julemøte 

 

Sak 29/2022: Utgifter/kompensasjon for bruk av privat bil i jobb 

I styremøte 2-2022 den 06.mai.2022 ble det i sak 18/2022 vedtatt: 

Ansatte i NJFF Nordland, friluftsveileder og regionssekretær, får et tillegg til statens 

sats per km på kr. 4.00. Godtgjørelsen blir da kr 8.03 per km. Vedtaket gjelder 

foreløpig ut 2022. Evaluering av ordningen gjennomføres før utgangen av 2022.  

Parallelt med dette skal andre løsninger vurderes.  

 

Når dette skulle føres inn i våre systemer for å iverksettes fikk regionsekretær beskjed fra 

administrasjonen sentralt at dette ikke lot seg gjøre. Rådet fra administrasjonen sentralt var å 

inngå en fast godtgjørelse hver måned. 

 

Nytt vedtak; 

Ansatte i NJFF Nordland, friluftsveileder og regionssekretær, får et tillegg til statens sats 

en fast godtgjørelse på 3500,- pr. måned.. Vedtaket gjelder foreløpig ut 2022. Evaluering av 

ordningen gjennomføres før utgangen av 2022. 

Parallelt med dette skal andre løsninger vurderes. 

Vedtaket har tilbakevirkende kraft til 1.juni 2022. 

 

 

Sak 30/2022: Orienteringssaker 

• Skyteutvalget – Terminliste; hagle lokallagene skal inn med søknader til Ylva om 

skytestevner – helgearrangementer. Tar med Beate i arbeidsgruppen. Dato: siste del 

av oktober 

• Ekstraordinært årsmøte Røst JFF; ny leder må velges. Jens reiser. Ved å gjennomføre 

org.kurs samtidig kan utgifter dekkes via Studieforbundet. 

• Teamsmøter med lokalforeningene og NJFF – siste halvdel av november; mange 

lokallag henger igjen med å vedta nye vedtekter. Må på plass i løpet av 2023. 

• Naturdatas Viltkonferanse 10-11.november; leder av jaktutvalget har fått tilbud om å 

reise. Ylva reiser muligens også 

 

 

Sak 31/2022: Eventuelt 



 

Hattfjelldal: Trening ev elghunder under båndtvang; hvordan få dispensasjon? Kontakter 

Håkon Renolen og spør hva vi kan gjøre videre 

 

Deltaker.no – NJFF har inngått avtale med deltaker.no med gode rabatter på en del ting. 

Dersom arrangementer ikke tar deltakeravgift blir det gratis. Skal lage en direkte link inn på 

fra vår hjemmeside. Iverksettes fra medio oktober. 

 

Facebook-filmer med annonsering om hva og hvem vi er, er det aktuelt å lage noen? Når flere 

unge 

 

 

2022-09-23 Valnesfjord  

Tove Bergkvist 

(referent) 


